



宁波大学

NINGBO UNIVERSITY

宇宙学与粒子天体物理 2024 年国际会议 会议通知

宇宙学与粒子天体物理 2024 年国际会议 (CosPA2024) 定于 2024 年 6 月 14 日至 6 月 18 日在浙江省宁波市宁波洲际酒店举办。会议由宁波大学主办，宁波大学、宁波市科协、中国科学院理论物理研究所、国科大杭州高等研究院和韩国亚太理论物理中心资助。

宇宙学与粒子天体物理国际会议是亚太地区每年组织的一系列会议。会议旨在为引力、粒子物理学、宇宙学、天体物理学和天体粒子物理学领域的专家学者提供一个交流平台，讨论最新的观测结果、理论结果和未来的研究前景。会议主题包括：引力的经典和量子理论、宇宙学、射电天文学、引力波、暗物质、中微子物理学和相对论天体物理学。会议组委会将在学生、博士后学术报告中评选出最佳报告奖。欢迎各位同行专家、学者参加本次会议。

会议有关事项如下：

1. 会议时间：2024 年 6 月 14 日-18 日。6 月 14 日（星期五）报到，15 日-17 日学术报告，18 日自由交流和离会。
2. 会议地点：宁波洲际酒店（宁波市鄞州区新晖路 777 号）
3. 会议注册费：学者（含博士后）1500 元/人，学生 1000 元/人。注册费报到现场收取。本次会议注册费由宁波德泰中研信息科技有限公司统一代收并开票，注册费发票将在会议结束后 5 个工作日内通过电子邮件送达。
4. 会议住宿酒店：宁波洲际酒店、宁波市格雷斯精选酒店(宁波高新区会展中心店)。参会人员差旅、交通和住宿费用自理。
5. 会议网站：<https://indico.itp.ac.cn/event/198>
6. 会务组联系方式：
方芸（发票，宁波大学）：13021909811, fangyun@nbu.edu.cn
陈栋（会议服务，宁波大学）：chendong@nbu.edu.cn
周文婷（签证，宁波大学）：zhouwenting@nbu.edu.cn
龚云贵（会务，宁波大学）：gongyungui@nbu.edu.cn

宁波大学物理科学与技术学院





宁波大学

NINGBO UNIVERSITY

The International Symposium on Cosmology and Particle Astrophysics 2024 (CosPA 2024) Conference Announcement

The International Symposium on Cosmology and Particle Astrophysics 2024 (CosPA 2024) will be hosted by Ningbo University from June 14th to 18th, 2024. CosPA 2024 is supported by Ningbo University, Ningbo Association for Science and Technology, Institute of Theoretical Physics, Chinese Academy of Sciences, Hangzhou Institute for Advanced Study, University of Chinese Academy of Sciences and Asia Pacific Center for Theoretical Physics.

The purpose of the conference is to bring together theorists, experimentalists and observers working in the fields of gravitation, particle physics, cosmology, astrophysics and astroparticle physics, to discuss the latest observations, theoretical results, and upcoming prospects for progress. The topics include: Classical and Quantum Theories of Gravity, Cosmology, Radio Astronomy, Gravitational Waves, Dark Matter, Neutrino Physics and Relativistic Astrophysics. There will be several best presentation awards to students and Postdocs. You are cordially invited to attend this meeting.

1. **Conference Venue:** Intercontinental Ningbo
2. **Accommodation:** Intercontinental Ningbo (No. 777 Xinhui Road, Yinzhou District, Ningbo) or Ningbo Grace Selection Hotel (Ningbo High tech Zone Convention and Exhibition Center Store).
3. **Programme:** June 15-17, 2024.
4. **Registration fee:** 1500 yuan/person for scholars (including postdoctoral fellows) and 1000 yuan/person for students. The registration fee will be collected and invoiced by Ningbo DT Information & Technology Co., LTD. The invoice will be sent to you via email within 5 working days after the conference concludes.
5. **Conference Website:** <https://indico.itp.ac.cn/event/198>
6. **Contact information:**

Yun Fang (Receipt Service): 13021909811, fangyun@nbu.edu.cn

Dong Chen (Conference Services): chendong@nbu.edu.cn

Wenting Zhou (Visa Issues): zhouwenting@nbu.edu.cn

Yungui Gong (General): gongyungui@nbu.edu.cn

School of Physical Science and Technology
Ningbo University

